

إعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في ٣٠-٩-٢٠٢٤ (تسعة أشهر)

SAL Saudi Logistics Services Co. Announces its Interim Financial Results for the Period Ending on 30/09/2024 (Nine Months)

	الربع الحالي Current Quarter	الربع المماثل من العام السابق Similar Quarter of Last Year	التغير (%) Change (%)	الربع السابق Previous Quarter	التغير (%) Change (%)	
Sales/Revenue	367,257	365,762	0.4%	405,484	-9.4%	المبيعات/الإيرادات
Gross Profit (Loss)	208,485	169,693	22.9%	222,426	-6.3%	إجمالي الربح (الخسارة)
Operational Profit (Loss)	159,240	131,059	21.5%	167,544	-5.0%	الربح (الخسارة) التشغيلي
Net profit (Loss)	155,504	115,966	34.1%	155,452	0.0%	صافي الربح (الخسارة)
Total Comprehensive Income	155,504	115,966	34.1%	155,452	0.0%	إجمالي الدخل الشامل

All figures are in (Thousands) Saudi Riyals

جميع الأرقام بال (الآلاف) ريال سعودي

	الفترة الحالية Current Period	الفترة المماثلة من العام السابق Similar period for previous year	التغير (%) Change (%)	
Sales/Revenue	1,225,267	1,045,089	17.2%	المبيعات/الإيرادات
Gross Profit (Loss)	691,894	532,968	29.8%	إجمالي الربح (الخسارة)
Operational Profit (Loss)	554,628	382,766	44.9%	الربح (الخسارة) التشغيلي
Net profit (Loss)	519,402	329,134	57.8%	صافي الربح (الخسارة)
Total Comprehensive Income	519,402	329,134	57.8%	إجمالي الدخل الشامل
Total Shareholders' Equity (after Deducting Minority Equity)	1,375,929	1,132,261	21.5%	إجمالي حقوق الملكية (بعد استبعاد الحصص غير المسيطرة)
Profit (Loss) per Share	6.49	4.11	57.9%	ربحية (خسارة) السهم

All figures are in (Thousands) Saudi Riyals

جميع الأرقام بال (الآلاف) ريال سعودي

Item	Explanation	التوضيح	البند
The reason for the increase (decrease) in the sales/ revenues during the current quarter compared to the same quarter of last year is	Revenue increased by 0.4% compared to the same quarter last year. SAL experienced good growth in Cargo Handling revenue, which was offset by reduced revenues in Logistics division due to changes in the timing of certain projects.	ارتفعت الإيرادات بنسبة 0.4% مقارنة بالربع المماثل من العام السابق. حيث شهدت الشركة نموًا جيدًا في إيرادات مناولة الشحن والذي قابله انخفاض في إيرادات قطاع الحلول اللوجستية بسبب التغيرات في توقيت بعض المشاريع.	يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في المبيعات/ الإيرادات خلال الربع الحالي مقارنة بالربع المماثل من العام السابق
The reason for the increase (decrease) in the net profit during the current quarter compared to the same quarter of last year is	Despite a modest revenue increase of 0.4%, net profit surged by 34.1% compared to the same quarter last year. This significant rise is linked to improved gross profits, which went up by 22.9% due to cost management, and reduced costs associated with reduced revenue in Logistics division due to changes in timing of certain projects.	على الرغم من ارتفاع الإيرادات بنسبة طفيفة بلغت 0.4%، إلا أن صافي الربح شهد زيادة بلغت 34.1% مقارنة بالربع المماثل من العام السابق. ويعود هذا الارتفاع في صافي الربح إلى تحسن إجمالي الربح بنسبة 22.9%، نتيجة إدارة التكاليف وانخفاض التكاليف المتعلقة بانخفاض إيرادات قطاع الحلول اللوجستية بسبب التغيرات في توقيت بعض المشاريع.	يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في صافي الربح خلال الربع الحالي مقارنة مع الربع المماثل من العام السابق إلى
The reason for the increase (decrease) in the sales/ revenues during the current quarter compared to the previous one is	Revenue decreased by 9.4% from the previous quarter. This decline is primarily due to the typical seasonality of SAL's business, with Q3 generally being the slowest quarter and timing of Logistics division projects.	انخفضت الإيرادات بنسبة 9.4% عن الربع السابق ويعود هذا الانخفاض إلى موسمية أعمال الشركة وكون الربع الثالث بشكل عام الأقل مبيعاً، بالإضافة إلى تغيرات في توقيت بعض مشاريع قطاع الخدمات اللوجستية.	يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في المبيعات/ الإيرادات خلال الربع الحالي مقارنة بالربع السابق
The reason for the increase (decrease) in the net profit (loss) during the current quarter compared to the previous one is	Net profit remained stable compared to the previous quarter, despite the low season, mainly due to effective cost control measures that helped maintain profitability even with reduced revenue.	ما زال صافي الربح مستقرًا مقارنة بالربع السابق، على الرغم من الانخفاض الموسمي، وذلك بسبب التدابير الفعالة للتحكم في التكاليف التي ساعدت في الحفاظ على الربحية حتى مع انخفاض الإيرادات.	يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في صافي الربح خلال الربع الحالي مقارنة بالربع السابق
The reason for the increase (decrease) in the sales/ revenues during the current period compared to the same period of the last year is	Revenue increased by 17.2% compared to the same period of the last year. This increase is primarily due to a rise in air cargo volumes, driven by higher demand in the period. Additionally, the company's diversification into Logistics business contributed to the overall revenue growth.	ارتفعت الإيرادات بنسبة 17.2% مقارنة بالفترة المماثلة من العام السابق. وتعود هذه الزيادة بشكل رئيسي إلى ارتفاع حجم حمولات الشحن الجوي، مدفوعًا بارتفاع الطلب خلال هذه الفترة. بالإضافة إلى ذلك، ساهم تنوع الشركة في الخدمات اللوجستية في نمو الإيرادات الإجمالية.	يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في المبيعات/ الإيرادات خلال الفترة الحالية مقارنة بالفترة المماثلة من العام السابق
The reason for the increase (decrease) in net profit during	Net profit increased by 57.8% from the same period last year due to several key factors. A 17.2%	ارتفع صافي الربح بنسبة 57.8% مقارنة بالفترة المماثلة من العام السابق نتيجة لعدة عوامل رئيسية. حيث وفرت الزيادة بنسبة	يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في صافي الربح خلال الفترة الحالية مقارنة

Item	Explanation	التوضيح	البند
the current period compared to the same period of the last year is	increase in revenue, driven by the rise in air cargo volumes and diversification into the Logistics business, provided a strong foundation for profit growth. With a 29.8% increase in gross profit, the company managed to control costs effectively, leading to higher profitability. Operational profit saw a significant increase of 44.9%, mainly due to cost management and actively addressing key cost areas.	17.2% في الإيرادات مدفوعة بارتفاع أحجام الشحن الجوي والتنوع في الأعمال اللوجستية، أساساً قوياً لنمو الأرباح. وبتحسين الربح بنسبة 29.8%، تمكنت الشركة من التحكم في التكاليف بشكل فعال، مما أدى إلى زيادة الربحية. وشهد الربح التشغيلي زيادة كبيرة بنسبة 44.9%، ويعود ذلك بشكل أساسي إلى إدارة التكاليف ومعالجة بنودها الرئيسية بشكل فعال.	مع الفترة المماثلة من العام السابق إلى
Statement of the type of external auditor's report	Unmodified Conclusion.	الرأي غير معدل.	بيان نوع تقرير مراجع الحسابات
Comment mentioned in the external auditor's report, mentioned in any of the following paragraphs (other matter, conservation, notice, disclaimer of opinion, or adverse opinion)	Not applicable	لا يوجد	أي ملاحظة وردت في تقرير مراجع الحسابات متمثلة في فقرة أمر آخر، أو تحفظ، أو لفت انتباه، أو امتناع عن إبداء الرأي أو رأي معارض كما ورد في تقرير مراجع الحسابات
Reclassification of Comparison Items	Not applicable	لا يوجد	إعادة تبويب بعض أرقام المقارنة
Additional Information	Not applicable	لا يوجد	معلومات إضافية

Revenues surpassed 1.2 billion Saudi Riyals

SAL Announces Nine Months Results of the Financial Year 2024

Saudi Arabia, Jeddah - SAL, the National Logistics Champion, today announced its interim financial results for the period ending on 30/9/2024 (Nine Months)

Revenues:

The company achieved revenues of SAR 1,225 million for the nine months of 2024 representing a 17% increase compared to the nine months of last year. This increase is primarily due to a rise in air cargo volumes, driven by higher demand in the period. Additionally, the company's diversification into Logistics business contributed to the overall revenue growth.

Comparing the three months to Q3 of last year, this quarter's revenues remained nearly unchanged at SAR 367 million, even with increased volumes in Cargo Handling. This was influenced by timing differences in Logistics projects' activities; major projects occurred in Q3 of 2023, whereas similar-sized projects in 2024 are scheduled for different periods.

Net Profit:

SAL's net profit saw a 58% increase compared to the nine months of last year with a net profit of SAR 519 million compared to SAR 329 million. Compared to the three months of last year, this quarter saw a net profit increase of 34% reaching SAR 156 million.

SAL's management Commenting on the company's financial results:

"The 17% rise in revenues backed by higher cargo volumes, with cost and financial management of key items, and in addition to the diversification into logistics business, are the main factors that created the strong financial performance where our EBIT grew by 45% and our net profit by 58% compared to the nine-month period of last year".

For further inquiries, please contact:

Investor Relations Department

Mr. Abdul Hameed Anbar

Phone: +966126964033

Email: Investor.Relations@sal.sa

[Investor Relations Webpage](#)